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Kommunfullmäktige 

 

 

Justerandes sign   

 

 

Kf § 85      

 

Allmänhetens och ledamöternas frågestund 
 

 

Allmänhetens frågestund 

Inga frågor ställs. 

 

 

Ledamöternas frågestund 

1. Roland Johansson (ALT) frågar tekniska nämndens ordförande om hur det 

går med cykelvägen mellan Ryssby och Ljungby. 

 

Tekniska nämndens ordförande K-G Sundgren (C) svarar att de fortfarande 

väntar på besked från Lantmäteriet i frågan om det stycke mark som kvarstår att 

färdigställa cykelvägen på. 

 

2. Jonna Nielsen (ALT) frågar överförmyndarnämndens ordförande om 

nämnden ska anställa en god man som ska kunna ha ett 20-tal huvudmän eller 

om de ska höja arvodena till gode män för de 900 000 kronor som nämnden har 

fått i tillskott. 

 

Överförmyndarnämndens ordförande Ulla Hansson (M) svarar att de medel som 

nämnden har fått i tillskott behövs mycket väl eftersom antalet ärenden ökar 

kraftigt. Överförmyndarnämnden ska inte anställa någon god man. Om det görs 

kommer den tjänsten att bli placerad på ekonomiavdelningen. 

 

3. Anne Karlsson (S) frågar personal- och arbetsmarknadsutskottets ordförande 

hur stort intresset har varit från kommunanställda att hyra en miljöbil genom 

arbetsgivaren, sedan kommunstyrelsen beslutade om det (i november 2015).   

 

Personal- och arbetsmarknadsutskottets ordförande Judit Svensson (C) svarar att 

många intresserade har varit på informationsmötena, men ingen har skrivit upp 

sig. Det ska följas upp till hösten. 

 

4. Björn Gullander (V) frågar miljö- och byggnämndens ordförande hur arbetet 

går med att ta fram en aktuell energiplan. 

 

Miljö- och byggnämndens ordförande Kent Danielsson svarar att förvaltningen 

har så mycket arbete på gång med andra planer att de inte har hunnit med 

energiplanen ännu.


